
  

 

 

 

 

SPORDIKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

 

 

Jõhvis, 7. septembril 2022, nr 1-5.10/10 

 

 

Koosoleku algus kell 17.00 

                   lõpp kell 19.15 

 

 

Koosolekut juhatas spordikomisjoni esimees Timo Muttanen, protokollis volikogu kantselei juhataja-

jurist Piia Lipp. 

 

Osa võtsid: komisjoni liikmed ja volikogu esimees Vallo Reimaa ning vallavalitsusest valitsuse liige 

Sergei Andrejev ja arendusnõunik Rein Luuse (registreerimisleht lisatud). 

 

 

Päevakorras: 

1. Jõhvi valla arengukava spordi valdkonna ülevaatamine ja uuendamine.  

2. Muud küsimused. 

 

Komisjoni esimees avas koosoleku ning esimese päevakorrapunkti sissejuhatuseks tutvustas 

vallavalitsuse arendusnõunik Rein Luuse valla arengukava muutmise menetlusetappe ning ülesehitust 

(esitlus lisatud protokollile). 

Vallo Reimaa: arengukava on üles ehitatud omal ajal Geomedia OÜ maketile, kellega tehti 

arengukava koostamiseks vastavat koostööd. Tulevikus võib ülesehitust muuta, kuid peaks arvestama, 

et seda lugedes oleks kõigil aru saada miks üks või teine otsustus tehakse. 

Rein Luuse: volikogus juures  on nüüd mõned aastad eraldi spordi ja kultuuri komisjonid, varem oli 

ühine komisjon. Arengukavas käsitletakse 1. ja 5. peatükis neid valdkondi koos, 6. peatükis 

(prioritseetsused) on kumbki valdkond eraldi. Kultuurikomisjon on kultuuriga seotud punktid üle 

vaadanud ja oma ettepanekud esitanud. 

Vallo Reimaa: käimas on ka maakonna arengustrateegia muutmine, sealsed arengusuunad ja 

eesmärgid peaksid kajastuma ka Jõhvi valla arengukavas. 

 

1. Jõhvi Valla arengukava spordi valdkonna ülevaatamine ja uuendamine. 

 

Punkti 1.16.1.2 osas otsustasid komisjoni liikmed, et seda ei muudeta. 

 

Avo Sambla: punktis 1.16.1.19 nimetatud discgolfi rada enam ei ole, selle punkti võiks välja jätta – 

komisjoni liikmed nõustusid ettepanekuga. 

 

Toomas Nõmmiste: leian, et punktis 1.16.1.13 tuleks ära märkida ka Heino Lipu nimeline 

kergejõustikustaadion.  

Vallo Reimaa: see tuleks kindlasti lisada ning märkega, et seal saab korraldada rahvusvahelisi 

võistlusi. 

Komisjoni liikmed nõustusid ettepanekuga. 

 

JÕHVI  VALLAVOLIKOGU 

 

 



  

 

Timo Muttanen: punktis 1.16.2.1 tuleks täpsustada milliseid spordisaale silmas peetakse, mis remonti 

või juurdeehitust vajavad. 

Helen Mast: kindlasti tuleks lisada Jõhvi spordihalli saal. 

Rein Luuse: väljend „spordisaal“ hõlmab kõiki spordisaale, leian, et eraldi ei peaks ühtegi 

konkreetselt välja tooma. 

Komisjoni liikmete vahel toimus arutelu spordiobjektide remondi või juurdeehituse vajaduse üle. 

  

Vallo Reimaa: punktides 1.16.2.1 ja 1.16.2.2 on mõlemas kajastatud remonti vajavad objektid. 

Rein Luuse: vaatame sõnastuse üle. 

Komisjoni liikmete vahel toimus arutelu punktis 1.16.2.2 nimetatud parkuuriväljaku vajaduse ja 

rajamise osas. 

Vallo Reimaa: kui nimetame arengukavas konkreetselt rajatised, võib see tulevikus abiks olla 

toetusmeetmest raha taotlemisel. Komisjoni liikmed nõustusid selle mõttega. 

 

Sergei Andrejev: Lätis ja Leedus on ehitatud välispordikompleksid, kuhu on rajatud nii 

parkuuriväljak, skatepark, võrk- ja korvpalliplatsid, discgolfi rajad jne. Võiksime ka seada suuna 

selliste komplekside rajamise poole. 

Vallo Reimaa: saame lähtuda vaid reaalsetest võimalustest. Skatepargi esimene etapp on valmis, võiks 

keskenduda selle edasiarendamisele. 

Avo Sambla: skatepargist võiks edasi välja arendada tänavaspordikeskus. Komisjoni liikmed 

nõustusid ettepanekuga. 

 

Toomas Nõmmiste: punkt 1.16.2.5 on problemaatiline, kas spordi valdkonna koostöö võimaluste osas 

on naaberomavalitsustega läbirääkimisi peetud? 

Vallo Reimaa: Kohtla-Järvega on läbirääkimised olnud, Toilaga ei ole jõudnud teemat veel arutada. 

Komisjoni liikmete vahel toimus arutelu Jõhvi – Toila kergliiklustee rajamise ning Tammiku 

spordihoone arendamise üle. 

Sergei Andrejev: Tammiku spordihoonesse võiks koondada jõutõstmise ning seda selles suunas 

arendada. 

Vallo Reimaa: see võiks olla siis nt raskejõustikukeskus. 

Toimus arutelu Tammiku spordihoone teemal – kui teha raskejõustikukeskus, siis kaotavad 

võrkpalliharrastajad võimaluse seal mängimas käia. 

Rein Luuse: raskejõustikukeskuse osas tulekski siis konkreetsed suunad paika panna. 

 

Rein Luuse selgitas punktis 5.7.2.1 kasutatud mõiste „lähiliikumispaigad“ sisu ning põhjendas miks 

punkti sulgudes olev osa (loetelu rajatavatest ja täiendavatest objektidest) välja jäetakse. 

Komisjoni liikmete vahel toimus arutelu lähiliikumispaikade rajamise teemal. 

Ainar Sepnik: arengukava tuleks täiendada H. Lipu nimelise kergejõustikustaadioni täiustamise 

vajadusega – rajada tribüünile varikatus ning lisatribüün, kohtunike maja, kõrghaljastus jm. 

Toimus arutelu kergejõustikustaadioni täiendavate investeerimisvajaduste üle ning komisjoni liikmed 

kiitsid esitatud ettepaneku heaks ja otsustasid, et arengukavas võiks selle tegevuse nimetada staadioni 

II arendusetapiks ning vajaduste loetelu arendusnõunikule edastab Ainar Sepnik. 

 

Avo Sambla: kas punkt 5.7.2.8 on veel realiseerimata (tuleohutus- ja valvesüsteemide 

kaasajastamine)? 

Rein Luuse: vallavara spetsialisti väitel võib selle punkti välja jätta. 

 

Punkti 5.7.2.10 osas tõstatas Avo Sambla teema, et kas Tammiku spordihoone kohta peaks tekitama 

ka vajaduste loetelu remondiobjektide ja inventari osas. 

Vallo Reimaa: selle punkti võiks sõnastada selliselt, et tegevus suunduks perspektiivse 

raskejõustikukeskuse rajamise suunas. Komisjoni liikmed nõustusid ettepanekuga. 



  

Allan Valk: punktis 5.7.2.11 kajastatud tehnikasport on väga üldistav sõnastus, võiks konkretiseerida 

ning asendada „tehnikasport“ sõnaga „motosport“. 

Avo Sambla: kui see punkt on arengukavas pikalt sees olnud ning senini ei ole sobivat asukohta 

määratud, kas siis see punkt peaks arengukavasse üldse jääma? 

Vallo Reimaa: vajaliku motospordi maa-ala määratlust tuleb käsitleda ka üldplaneeringu menetluse 

protsessis. 

Komisjoni liikmed otsustasid, et teemat tuleb ka edaspidi arengukavas kajastada, kuid motospordi 

nime all. 

 

Punkti 5.7.2.13 arutelu käigus leiti, et liuvälja väljend tuleb asendada uisuväljaga ning komisjoni 

liikmeid pakkusid võimalikke asukohti uisuväljadele. 

Sergei Andrejev: kuna me ei suuda hooldada mitut uisuvälja, siis oleme otsustanud, et rajame vaid 

ühe väljaku muusikaväljakule, samuti peame arvestama, et rajamiseks kasutatavat vett on palju ja see 

ei ole odav. 

Ainar Sepnik: mul ei ole inimressurssi, kes suudaks mitmeid väljakuid hooldada. 

Komisjoni liikmed otsustasid, et punktis tuleb kasutada väljendit „uisuväli“ ning see tuleb sisustada 

selliselt, et uisuväljade rajamise ootus saaks tekkida vaid talvel. 

 

Koosolekult lahkusid Sergei Andrejev ja Rita Lepik. 

 

Ujula ja veekeskuse rajamise ning Kohtla-Järve linnaga koostöö teemal toimunud arutelu tulemusena 

otsustasid komisjoni liikmed, et punkt 5.7.2.14 tuleb arengukavast välja jätta. 

 

Punktis 5.7.2.15 osas leidsid komisjoni liikmed, et sellest tuleb välja jätta arengusuunana pump-traci 

rajamine, sest see on valmis. 

Toimus arutelu skatepargi siseruumidesse rajamise võimaluse teemal. 

 

Timo Muttanen: arengukavas ei ole kajastatud tenniseväljakute rajamist, leian, et ka see suund tuleb 

lisada. 

Komisjoni liikmed nõustusid ettepanekuga. 

Avo Sambla: sui soovime tennise võistlusi korraldada, peaks väljakuid olema vähemalt neli, lisaks 

veel olmeruumid ja muu vajalik. 

Ainar Sepnik: arengusuunana võiks lisada ka padeli väljakute rajamise, tegemist on maailmas suurt 

populaarsust võitmas reketispordialaga. 

Timo Muttanen: mõtlen tenniseväljaku rajamisest, kus saaks mängimas käia lihtsalt harrastajad, et 

kuskilt alustada tennisemängu arendamisega, mitte väljakut/väljakuid treeningute läbiviimiseks. 

Komisjoni liikmete vahel toimus arutelu tenniseväljakute rajamise, sh võimalike asukohtade üle, ning 

otsustati, et esmalt tuleb tenniseväljaku rajamiseks leida sobiv koht ning arengukavas kajastada padeli 

mängimiseks võimaluste loomine. 

 

Komisjoni liikmed leidsid ühiselt, et arengukavast tuleb välja jätta punkt 5.7.2.19 – jäähalli rajamine. 

 

Toimus arutelu punkti 5.7.2.20 osas ning otsustati, et selle sõnastust ei muudeta. 

 

Koosolekult lahkus Toomas Nõmmiste. 

 

Avo Sambla: lisaksin punkti 5.7.2.23 ka spordihallile uue helitehnika soetamise vajaduse.  

Komisjoni liikmed nõustusid ettepanekuga. 

 

Punkti 5.7.2.26 osas (vabas õhus sportimise ja ajaveetmise võimaluste laiendamine) leidsid komisjoni 

liikmed, et see tuleks siduda punktiga 5.7.2.16, mis sätestab virgestuskompleksi väljaehitamise suuna. 

 



  

Vallo Reimaa: punkti 5.7.3.4 tuleb lisada , et säilitada ja tugevdada tuleb ka spordielu. 

Komisjoni liikmed nõustusid ettepanekuga. 

 

Arengukava prioriteetsute järjestamisel (punkt 6.1.4) otsustasid komisjoni liikmed: 

• välja jätta punkt 5 (ujula ja veekeskuse rajamine); 

• punktis 1 asendada sõna „lähendamine“ sõnaga „ühtlustamine“; 

• punktis 9 välja jätta pump-tracki rajamise osa; 

• punkt 8 tõsta punti 5 järjekohale (terviseraja ja virgestuskompleksi rajamine). 

 

Peale arengukava arutelu tutvustas arendusnõunik Rein Luuse eelnõu eelarvestrateegia osas 

sporditegevusi kajastavaid ja planeeritavaid summasid aastate lõikes. 

 

 

 

 

 

Timo Muttanen  

Koosoleku juhataja 


